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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 20. 

 

2023.gada 15.novembris 

Attālināta sēde. 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs.   

Pašvaldības darbinieki –  

Izpilddirektores p.i. Māris Zelčs; 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja  Linda Zaķe, izglītības kvalitātes procesu vadītāja 

Ilze Lisovska; 

Īpašumu pārvaldes galvenais saimniecības vadītājs Aivars Balodis. 

 

 

Darba kārtība 

1. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022. gada 9. novembra lēmumā Nr. 1, protokols 

Nr.36 “Par līdzfinansējuma apjomu Ķekavas novada pašvaldības  profesionālās ievirzes 

izglītības iestādēs”;  

2. Par Ķekavas novada Ķekavas pilsētas karogu apstiprināšanu;  

3. Par Ķekavas novada Baldones pilsētas karogu apstiprināšanu. 

Piebalsotais jautājums  

4. INFORMATĪVS - Par skolēnu autobusa maršruta atjaunošanu Alejas.  

 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska, viņa piedāvā iekļaut sēdē vienu papildus informatīvo 

jautājumu par ko iesniegusi priekšlikumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Ineta Romanovska 

Pievienot DK jautājumu Par skolēnu autobusa maršruta atjaunošanu Alejas, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Papildina darba kārtību un Romanovska aicina balsot par darba kārtību kopumā. 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 15.nvembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022. gada 9. novembra lēmumā Nr. 1, 

protokols Nr.36 “Par līdzfinansējuma apjomu Ķekavas novada pašvaldības  

profesionālās ievirzes izglītības iestādēs” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:40) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – saņemti Baldones mūzikas un mākslas skolu un Ķekvas mūzikas 

un mākslas skolu iesniegumus ar aprēķiniem par nepieciešamo līdzfinansējumu un mācību maksas 

izmaiņām profesionālā ievirzē. Mākslas skolā tās ir no 20 uz 27 euro, Ķekavas mūzikas skolā no 15 

uz 18 euro visās izglītības programmās. Baldones mūzikas skolā tādas pašas izmaiņas no 15 euro 

uz 18 euro un Baldones mākslas skolā no 15 euro uz 27 euro, jo iepriekšējā reizē viņi šos aprēķinus 

neiesniedza. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Lisovska, Zaķe, Romanovska. 

Romanovska iesniegusi priekšlikumu par aprēķinu precizēšanu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Precizēt iesniegumos pievienotos aprēķinus, norādot faktiskās, tiešās un netiešās izmaksas 

līdz finanšu komitejai, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikums ir atbalstīts un Lisovska sola līdz Finanšu komitejai veikt precizējumus. Romanovska 

aicina balsot par lēmuma projektu ar precizējumiem. 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022. gada 9. novembra lēmumā Nr. 1, protokols 

Nr.36 “Par līdzfinansējuma apjomu Ķekavas novada pašvaldības  profesionālās ievirzes 

izglītības iestādēs””, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – balsojumā atturējās, jo viņaprāt maksas aprēķini 

ir veikti neprecīzi. 

 

 

2. Par Ķekavas novada Ķekavas pilsētas karogu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:00) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska - sagatavots lēmuma projekts par Ķekavas pilsētas karoga 

apstiprināšanu. Pirms laika apstiprināja Ķekavas pilsētas ģerboni, kuru izstrādāja mākslinieki, un 

pie reizes viņiem lūdza izstrādāt arī karoga metu. Bija arī lūgums precīzi aprakstīt karoga metu. 

Tas arī izdarīts, Romanovska skaidro sīkāk.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada Ķekavas pilsētas karoga apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

3. Par Ķekavas novada Baldones pilsētas karogu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:23:30) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – arī Baldones pilsētai bija vajadzīgs jauns karogs, jo bija 

novada karogs, bet nebija pilsētas karoga. Mākslinieki izstrādāja jaunu karogu, kuru apstiprināja 

Simbolikas komisija. Arī šim karogam ir precīzi standartizēti apraksti. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Romanovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada Baldones pilsētas karogu apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

4. INFORMATĪVS - Par skolēnu autobusa maršruta atjaunošanu Alejas. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:29:10) 

Par jautājumu ziņo Aivars Balodis – pašvaldība saņēma iesniegumu no iedzīvotāja ar lūgumu 

atjaunot skolēnu autobusa maršrutu Alejās, atbilde sagatavota un nosūtīta personai. Pēc būtības 

skolēnu autobusu maršrutu izmaiņas saistītas ar Ķekavas apvedceļa izbūvi, kā rezultātā izmainījās 

kopējā autotransporta kustība. Balodis stāsta sīkāk par skolēnu autobusu maršrutu maiņu, esošiem 

maršrutiem un braucienu ilgumiem. 

Zaķe papildina Baloža ziņojumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Balodis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Komitejas atzinums-informēt iesniedzēju par iespēju izmantot skolas autobusu, kas pietur 

Aleju pieturā uz A7 pl. 7.05 , virzienā uz Rīgu, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule),  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.14:56 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


